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Doctors Aid for Medical Activities organization 
Tender Announcement – PPE Supplies

Tender Reference No: [SoB/EBL/2020/1280]                      
Issue Date: 17th December 2020                                                            
[DAMA – Doctors Aid for Medical Activities organization] is a humanitarian, non-governmental, nonprofit organization founded in 2016 that works in Kurdistan region and Iraq.  
DAMA, for its project funded by [The Iraq Humanitarian Fund (IHF) and in partnership with Première Urgence International (PUI) organization], invites all qualified and specialized bidders to participate in the tender of supplying of PPE (Personal Protective Equipment) to implement the organization activities.
All the required information required regarding the tender can be found within the Specifications of Bidding (SoB/EBL/2020/1280) file.
The offers must be submitted to DAMA office Erbil – Italian City 2 – Villa 709 by January 04th 2021 at 12:00 in a sealed, signed and stamped envelope. 
For more Information, please contact us via e-mail:
ops.manager@dama-health.org
07716098698

To obtain the Tender dossier file, please download the attached file.

:{SoB/EBL/2020/1280}   رقم المناقصة
[منظمة اطباء مساعدون للنشاطات الطبية] هي منظمة إنسانية غير حكومية وغير ربحية تأسست في عام 2016 وتعمل في إقليم كردستان والعراق.
منظمة اطباء مساعدون للنشاطات الطبية ، لمشروعها الممول من [صندوق التمويل الانساني في العراق وبالشراكة مع منظمة (PUI)] ، تدعو جميع المؤهلين والمتخصصين للمشاركة في المناقصة لتوفير معدات الحماية الشخصية (PPE) لتنفيذ نشاطات المنظمة.
يمكن العثور على جميع المعلومات المطلوبة بخصوص العطاء ضمن ملف مواصفات العطاءات ((SoB/EBL/2020/1280
يجب تقديم العروض إلى مكتب المنظمة في أربيل - القرية إلايطالية 2 - فيلا 709 , بحلول 4 كانون الثاني 2021 قبل الساعة 12:00 في ظرف مغلق موقع و مختوم.

للمعلومات يرجى التواصيل عبر الايميل الاتي:
ops.manager@dama-health.org
07716098698

للحصول على ملف المناقصة الرجاء تحمل الملف المرفق.
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